



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

November 2, 2020

Dear WCS Community,

Over the weekend, we were notified of the following positive cases of COVID-19 in our district.

- A student at Carleton Middle School.
- A student at Cousino High School.
- A student at Sterling Heights High School.
- A staff member at Cousino High School.
- A staff member who works at both Cromie and Pearl Lean Elementary Schools.
- A staff member who works at both Jefferson and Pearl Lean Elementary Schools.
- A staff member at Wilde Elementary.

All students and staff affected have been notified, and all areas of each school have been appropriately cleaned.

As reported last week, if we follow the rules for social distancing, wearing a mask, and avoiding crowds, we help minimize the spread of the virus. Unfortunately, as we followed up on positive cases over the weekend, we learned from parents that some students attended Halloween parties and were not following recommended guidelines. I encourage the entire community to follow the rules to help keep our community safe. Our ability to return to school is greatly affected by the spread of the virus and the number of cases in the district.

Also, tomorrow, Tuesday, November 3rd is Election Day, and schools are closed. To give our staff time to prepare meals, we have moved our weekly food distribution at Beer, Carter, and Grissom Middle Schools to Thursday, November 5th from 6:00am-6:00pm.

I will continue to update you, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

تشرين الثاني 2, 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

خلال عطلة نهاية الأسبوع، تم إخطارنا بالحالات الإيجابية التالية من COVID-19 في منطقتنا.

- طالب في مدرسة كارلتون المتوسطة.
- طالب في مدرسة (كوزينو) الثانوية
- طالب في مدرسة (ستيرلينغ هايتس) الثانوية
- موظف في مدرسة كوزينو الثانوية.
- موظف يعمل في كل من مدارس كرومي وبيرل لين الابتدائية.
- موظف يعمل في كل من مدارس جيفرسون وبيرل لين الابتدائية.
- موظف في مدرسة وايلد الابتدائية.

وقد تم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف جميع المناطق في كل مدرسة على النحو المناسب.

وكما ورد في الأسبوع الماضي، إذا اتبعنا قواعد الابتعاد الاجتماعي، وارتداء قناع، وتجنب الحشود، فإننا نساعد على تقليل انتشار الفيروس إلى أدنى حد ممكن. لسوء الحظ، كما تابعنا على الحالات الإيجابية خلال عطلة نهاية الأسبوع، علمنا من الآباء والأمهات أن بعض الطلاب حضروا حفلات هالوين ولم تكن تتبع المبادئ التوجيهية الموصى بها. وأشجع المجتمع بأسره على اتباع القواعد للمساعدة في الحفاظ على سلامة مجتمعنا. وتأثر قدرتنا على العودة إلى المدرسة إلى حد كبير بانتشار الفيروس وعدد الحالات في المنطقة.

أيضا، غدا، الثلاثاء، 3 نوفمبر هو يوم الانتخابات، والمدارس مغلقة. لإعطاء موظفينا الوقت لإعداد وجبات الطعام، نقلنا لدينا الأسبوعية توزيع المواد الغذائية في البيرة، كارتر، و Grissom المدارس المتوسطة إلى الخميس 5 نوفمبر من 6:00 صباحا حتى 6:00 مساء.

سأستمر في تحديثك، ويرجى الاستمرار في البقاء آمنا وتمتع بصحة جيدة.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه في الصحة